
Referat fra styremøte i Sandøy vel  

Dato: 14. februar 2022 

Sted: Kjennhaug 

Tilstede: Bjarne, Fredrik, Linn, Heidi, Tom, Hildegunn (referent), Cristophe (via telefon)  

 

1. Gjennomgang av rapport om lekkasjen i taket på Kjennhaug fra Torbjørn Stensveen. Det er et 

viktig tidsaspekt her og lekkasjen må gjøres noe med før ytterligere skade. Det settes ned en 

arbeidsgruppe som jobber videre med dette: Bjarne, Cristophe og Ida (som kasserer). 

Arbeidsgruppa får mandat til å utarbeide et forslag som inneholder:  

a. Innhente to forslag med kostnadsoverslag:  

i. Kostnad på å gjøre kun det nødvendige.  

ii. Kostnad på å bytte tak 

b. Arbeidsgruppa kan rådføre seg med Torbjørn og andre fagfolk, som Arne Hübertz 

c. Arbeidsgruppa kommer med forslag til finansiering. Er det for eksempel mulig å 

innhente noe støtte til rehabilitering av et grendehus? 

d. Forslaget bør tas opp i årsmøtet, og må være ferdig i tid slik at det kan behandles av 

styret før årsmøtet.  

Dersom rivejobb m.m. kan gjøres på dugnad, så kan dette være besparende. Grunneiere bør 

kontaktes, for å få felt trær rundt Kjennhaug.  

 

Eventuelt 

 

-Det står en del vin/brennevin igjen etter hummerfesten. Vellet tilbyr Sandøykoret å kjøpe 

dette til konserten 9. mars 

-Tore Onsaker har tatt på seg oppdraget med å lage benker 

-Bjarne har deltatt på formannskapsmøte hvor det var en enstemmig innstilling om at 

Sørlandets Maritime får fortsatt økonomisk støtte fra kommunen.  

 

 


